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PROTOKÓŁ NR XLI/2022 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 24 lutego 2022 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 15 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
4. Pani Dorota Dmowska – Paczuska - Sekretarz Gminy 
5. Pan Rafał Trochimiuk  - Radca Prawny 
6. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
 
XLI Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Pan H. Brodowski poinformował o obowiązku zakładania maseczek, dezynfekcji rąk oraz zachowania 
stosowanych odległości podczas obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
Wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022 rok; 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
6. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiemu; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych w latach 2022÷2025”; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Siedlce; 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Purzec; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A.; 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 

Sp. z o.o.; 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego ZIELONE GMINY; 
13. Informacje Przewodniczącego Rady; 
14. Wolne wnioski, informacje; 
15. Zamknięcie obrad.   
  
 
 



 2 

Ad.2 
Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy. 
Uwag i wniosków do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z XL Sesji Rady Gminy został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad.3 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawi Pan Henryk Brodowski Wójt 
Gminy Siedlce. Informacja została załączona do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022  rok; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny L. Kamiński zwrócił się z pytaniem czy środki w kwocie 34.000zł przeznaczone na rewitalizację 
parku w Ostrówku są to środki własne czy zewnętrzne oraz czy zwiększył się zakres zadania związany 
z przebudową dróg ulicy Majowej i Wiosennej, na który przeznaczono kwotę w wysokości 755.000 
złotych. Ponadto Radny zadał pytanie czy chodnik przy ulicy Majowej sięgnie drogi krajowej nr 2. 
 
Pan H. Brodowski poinformował, że chodnik przy ulicy Majowej nie sięgnie drogi krajowej nr 2 ponieważ 
nie było to zawarte w planie i dokumentacji. Firma, która wygrała jesienią przetarg nie wykonała 
zadania, nie było możliwości rozwiązania umowy i ogłoszenia ponownie przetargu z tego względu, że 
gmina musi do końca maja wykonać tę drogę (asfaltowanie, chodniki, rowy). Jeżeli w przyszłości będzie 
możliwość pozyskania gruntu pod budowę chodnika będzie można go doprowadzić do drogi krajowej nr 
2. Kwota w wysokości 34.000 złotych na rewitalizację parku w Ostrówku są to środki pochodzące z 
budżetu gminy, ponadto Pan Wójt nadmienił, że jest możliwość złożenia wniosku do Urzędu 
Wojewódzkiego i pozyskania około pół miliona złotych, ale jest potrzebny projekt. 
 
Radny M. Walo podkreślił, że ma dużą uwagę i wątpliwości co do zmian w budżecie w kategorii zdjęcia 
zadań inwestycyjnych związanych z przebudową dróg konkretnie z asfaltowaniem dróg na terenie 
gminy Siedlce. Zadania te zostały podzielone na trzy etapy, w pierwszym w budżecie wpisano 400.000 
złotych, w drugim etapie 400.000 złotych, a w trzecim 200.000 złotych. Zaistniała sytuacja, która 
zdaniem radnego nie powinna uzyskać aprobaty ze strony radnych, gdzie dwa pierwsze etapy są 
zmniejszone w wydatkach majątkowych o 50%. Na część pierwszą z kwoty 400.000 złotych na 200.000 
złotych i również w części drugiej z 400.000 złotych na 200.000 złotych. Radny nadmienił, że są to 
zadania zapisane z literką s, więc mające być realizowane z udziałem funduszu sołeckiego co zostało 
przyjęte do projektu budżetu. Nie jest zrozumiałe, że teraz należy ograniczyć wydatki związane z 
funduszem inwestycyjnym do takiej kwoty. 
 
Pan H. Brodowski poinformował, że zdjęcie tej kwoty jest tymczasowe, potrzebne, aby móc podpisać 
umowę z firmą, która będzie asfaltowała drogi ulicy Majowej i Wiosennej. Na sesji w miesiącu marcu 
środki finansowe zostaną dołożone do tej inwestycji i wszystkie planowane zadania zostaną wykonane.  
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/531/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2022 rok,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/532/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Mazowieckiemu; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/533/2022 zmieniającej uchwałę w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Mazowieckiemu,  została podjęta głosami: za -15, przeciw 
– 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
urządzeń kanalizacyjnych w latach 2022÷2025”; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny L. Kamiński zwrócił uwagę, że przepompownia nr 26, która w ubiegłym roku narobiła wiele 
problemów wymaga przeglądów. Radny wyraził nadzieję, że za kwotę 390 tysięcy złotych będzie taka 
możliwość, aby więcej do takich sytuacji nie dochodziło. Ponadto Radny zwrócił się z prośbą o naprawę 
asfaltu na drodze po naprawie awarii przy przyłączach wodociągowych. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że asfalt zostanie naprawiony, ale należy 
zaczekać, aby nawierzchnia się ułożyła co umożliwi zagęszczenie gruntu przez asfaltowaniem. 
Przepompownia jest przekazana aportem do PWiK i z pewnością Przedsiębiorstwo będzie dbało, aby 
do awarii nie dochodziło. Ponadto Pan Wójt nadmienił, że nie było żadnych zgłoszeń od mieszkańców 
na problemy z kanalizacją.  
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Pan Dariusz Kierzkowski Prezes PWiK Sp. Z o.o. poinformował, że Przedsiębiorstwo Wodociągów i 
Kanalizacji interesuje się nie tylko tą przepompownią i wszelkie nieprawidłowości są na bieżąco 
wyeliminowywane.  
 
Radny G. Matuszyński zwrócił się z pytaniem czy do roku 2025 zostanie wybudowana kanalizacja przy 
ulicy Dolnej w Nowym Opolu. 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że na dzień dzisiejszy nie ma tam budynków 
mieszkalnych, natomiast ten który obecnie jest pobudowany od ulicy Wrzosowej może się podłączyć do 
kanalizacji od tej drogi, natomiast drugi, który powstaje ma możliwość podłączenia od ulicy Górnej. 
Jeżeli powstaną zabudowania kanalizacja zostanie wybudowana, ale do działek gmina nie doprowadza 
kanalizacji, ani wody.  
 
Radny R. Chojecki zwrócił się z prośbą o naprawę nawierzchni zdewastowanej drogi przy posesji nr 81 
przy ulicy Prądzyńskiego, naprawę studzienek oraz aby sprawdzać zagęszczenie gruntu przed 
odbiorem szczególnie w pasie drogowym. 
 
Radna A. Olszak zwróciła się z prośba o ułożenie kostki i naprawę wjazdu mieszkańcowi po wykonaniu 
przyłączy wodociągowych na ulicy Leśnej w miejscowości Rakowiec. 
 
Pan Dariusz Kierzkowski Prezes PWiK Sp. Z o.o. poinformował, że inwestycja jest realizowana, jest 
jeszcze w toku, ale przed odbiorem wszystko będzie naprawione. Ponadto Pan Prezes nadmienił, że 
zwróci uwagę, aby możliwość temu mieszkańcowi wjazd na jego posesję.  
 
Innych uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XL/521/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia opłaty za pobyt dzieci i wyżywienie w żłobkach prowadzonych przez Gminę Siedlce, została 
podjęta głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Siedlce; 
 
Pan T. Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/535/2022 w sprawie w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Siedlce, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Purzec; 
 
Pan T. Sawicki omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/536/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Purzec, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 1. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/537/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A, została podjęta głosami: za - 15, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 
z o.o.; 
 
Pan Tomasz Sawicki omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/538/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego ZIELONE GMINY; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLI/539/2022 w sprawie przyjęcia Statutu Związku 
Międzygminnego ZIELONE GMINY, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
W skład Rady Gminy Siedlce wchodzi 15 radnych, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Ad.13 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego do końca 
kwietnia.  
 
Ad. 24   
Wolne wnioski, informacje; 
 
Radny M. Walo zwrócił uwagę na problem techniczny w kwestii uczestnictwa Radnego w sesji w 
charakterze zdalnym. Radny nadmienił, że opóźnienie w transmisji wynosi około 40 sekund i w związku 
z tym zwrócił się do Przewodniczącego Rady, aby w szczególności zgłoszone poprawki do projektów 
uchwał poddawać pod głosowanie z opóźnieniem. Ponadto Radny Walo podkreślił, że głosowane są 
poprawki nie do końca zgodne z obowiązującymi ustawami czy też statutem. Na ostatniej sesji 
głosowana była poprawka, która mówiła o wykreśleniu zadania inwestycyjnego wieloletniego, które było 
zapisane do realizacji łącznie z funduszami zewnętrznymi. Treść poprawki dotyczyła zdjęcia tego 
zadania i zmiany jego przeznaczenia co jest niezgodne z literą prawa, ponieważ przyjęty budżet jest 
realizowany zwłaszcza ten wieloletni i nie można głosować poprawki, która będzie wybiegała ponad to 
co zawiera projekt uchwały w kategorii zmiana budżetu. Należy głosować ewentualne poprawki, które 
dotyczą tej uchwały i tych konkretnych zmian. Proponowane poprawki powinny być czytelne, a przed ich 
głosowaniem ocenione czy dana poprawka jest dopuszczalna w danej kwestii, ponieważ ostatnia nie 
była zgodna z przepisami i gdyby została przyjęta powstałby duży problem. Odpowiedzi na wiele pytań 
zwierają ustawy, statuty, które sami radni uchwalali. Znając ustawę o finansach publicznych Radni 
wiedzieliby co można procedować, co zmieniać i jak uchwalać. Znając ustawę o samorządzie każdy 
radny znałby zakres jego kompetencji czy też zadań. Radny zwrócił się z apelem, aby się nad tym 
zastanowić. Radny Mikołaj Walo zwrócił się również z pytaniem jaki gmina ma kontakt z obwodem na 
Ukrainie, z którym został podpisany układ partnerski, czy on nadal istnieje, a jeżeli tak to czy ten obwód 
oczekuje od nas pomocy.  
 
Radny A. Rymuza poinformował, że przychyla się do prośby Radnego Walo dotyczącej przesunięcia w 
czasie głosowania w systemie zdalnym. Ponadto Radny poinformował, że na poprzedniej sesji został 
zgłoszony wniosek przez Radnego w toku sesji dotyczący zmiany załącznika do uchwały, zdjęcia 
zadania i przeniesienia tych środków na inne zadania. Radca Prawny nie kwestionował procedury 
głosowania, nie informował czy niedozwolone jest wprowadzenie takiego wniosku dotyczącego tej 
zmiany w uchwale, która dość mocno ją przewraca. Radny może składać najdalej idące wnioski, a 
kwestią zupełnie inna jest czy one zostaną przegłosowane. Wnioskować można bardzo daleko idące w 
swoich skutkach konsekwencje, ale w tym przypadku nie ma takiego problemu, ponieważ wniosek 
upadł, natomiast przewodniczący zobowiązany jest uwzględnić wniosek radnego i przegłosować.  
 
Pan Rafał Trochimiuk Radca Prawny poinformował, że procedura ta uregulowana jest w statucie  § 48, 
który mówi o tym, że wnioski najdalej idące Przewodniczący poddaje pod głosowanie. 
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Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy nadmieniła, że inwestycje, które są już w procedurze tak 
naprawdę nie powinny być poddawane takim wnioskom, ale ponieważ wniosek upadł nie było dalszej 
dyskusji.  
Radny M. Walo podkreślił, że chcąc uniknąć sytuacji, że Rada ma podejmować uchwałę, która 
musiałaby być odwoływana, uchylana zaproponował, aby poprawki składać w sposób bardzo czytelny, 
najlepiej wymagający formy pisemnej, po to, aby można było na bieżąco oceniać i przekazać informację 
czym skutkuje taka zmiana np. do budżetu. Istotne jest, aby to nie był tylko głos z Sali, ale aby to 
zostało zapisane w sposób czytelny z podstawą prawną, by móc ocenić czy jest to zgodne z 
obowiązującymi ustawami, przepisami, aby nie stawiać rady w sytuacji, że będzie konieczność jej 
odwołania.  
 
Radny A. Rymuza poinformował, że jeżeli statut będzie stanowił, że wnioski w toku obrad mają 
przybierać taka formę będzie zobowiązany przyjmować tylko takie wnioski.  
 
Radny M. Walo zwrócił uwagę, że statut jest aktem niższej rangi jak ustawa o finansach publicznych i 
należy sprawdzić jakie zmiany mogą być dokonywane w roku budżetowym. Nie można dokonywać 
zmian, które nie mogą być wykonywane.  
 
Radny A. Rymuza nadmienił, że nie ma prawa zabronić złożenia wniosku nawet najbardziej szalonego. 
 
Pan Rafał Trochimiuk Radca Prawny podkreślił, że Przewodniczący nie może zabronić złożenia 
wniosku każdemu radnemu, ale oprócz złożenia wniosku jest jeszcze poddanie takiego wniosku pod 
głosowanie i tutaj rolą Przewodniczącego jest poprowadzenie dalszych czynności. Gdyby wniosek był 
skrajnie oderwany od rzeczywistości Przewodniczący musiałby go przyjąć, ale nie musiałby go poddać 
pod głosowanie i te dwie czynności należy odróżnić.  
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce poinformował, że od 2014 roku gmina Siedlce wysłała pismo do 
obwodu partnerskiego na terenie Ukrainy, ale nie otrzymała odpowiedzi. Pan Wójt nadmienił, że można 
wystosować jeszcze jedno pismo jak również należy w obecnej sytuacji pomagać wszystkim 
mieszkańcom Ukrainy.  
 
Radny R. Chojecki zwrócił się z prośbą o: wymianę lampy sodowej na ulicy Miodowej w Nowych 
Iganiach, naprawę nawierzchni drogi ulicy Wyględówka po wykonaniu gazociągu. Ponadto radny zwrócił 
uwagę na niebezpieczny lewoskręt na ulicy Świerkowej  przy dawnej stacji gazowej oraz zaproponował, 
aby pieniądze które zostałyby zarobione przez niego jako sołtysa za roznoszenie nakazów przeznaczyć 
na szkołę w Nowych Iganiach.  
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XLI Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na XLI Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1.  XLI/531/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2021 rok; 

2.  XLI/532/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

3.  XLI/533/2022 
zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Mazowieckiemu; 

4.  XLI/534/2022 
w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w latach 2022÷2025”; 

5.  XLI/535/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Siedlce; 

6.  XLI/536/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Purzec; 
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7.  XLI/537/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A.; 

8.  XLI/538/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o.; 

9.  XLI/539/2022 w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego ZIELONE GMINY; 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


